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Obecné zastupiteľstvo Veľké Dvorníky 

 

Zápisnica 

 

Napísaná dňa 26. júla 2022 z  3. plenárneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva vo Veľkých 

Dvorníkoch, ktoré sa uskutočnilo 26. júla 2022 v zasadačke Obecného úradu vo Veľkých 

Dvorníkoch.  

Prítomní :  

  PhDr. Ján Ürögi                                starosta obce     

                        Rozália Bazsóová      poslankyňa 

                        PhDr.Pavel Domonkos                         poslanec 

  Károly Makki                                      poslanec 

                        Edita Ürögiová                                    poslankyňa  

 Ing. Iván Ürögi poslanec  

  Ing.Koloman Pongrácz                       hl. kontrolór 

 

Neprítomní :   Ing. Eugen Stemmer – ospr.  

                       Štefan Volner – ospr. 

 

1. Zahájenie 

  

Zasadnutie obecného zastupiteľstva  zahájil a viedol starosta obce pán PhDr. Ján 

Ürögi. Pán starosta konštatoval, že na rokovaní počet prítomných poslancov je päť, 

a preto zasadnutie vyhlásil za uznášanie schopné.  

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice       

       

Starosta obce za overovateľov zápisnice určil týchto poslancov : 

 

l.  Rozália Bazsóová                                               2. Ing. Iván Ürögi 

 

 Za zapisovateľku zápisnice starosta obce určil p. Máriu Ághovú 

 

Hlasovanie : 

             Za : 5                               Proti : 0                               Zdržali sa :0 

 

Pán starosta konštatoval, že s uvedeným návrhom obecné zastupiteľstvo jednohlasne 

súhlasilo. 

 

Starosta uviedol, že program zasadnutia bol doručený všetkým poslancom podľa zákona 

č. 369/1990 Z.b. § 12 ods. 4. 
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3. Predloženie programu rokovania 

 

Pán starosta predložil program rokovania: 

1. Otvorenie zasadnutia 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

3. Schválenie programu rokovania 

4. Schválenie podpisu: „Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena“ 

5. Prejednanie aktuálnych vecí   

6. Diskusia  

7. Záver 

 

Pán PhDr. Ürögi predložil na schválenie program rokovania obecného zastupiteľstva.  

Hlasovanie : 

                     Za : 5                           Proti : 0                           Zdržali sa :  0 

     

    Program rokovania bol jednohlasne schválený. 

 

4. Schválenie podpisu : „Zmluva o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena“ 

 

Pán PhDr. Ürögi – Na žiadosť NEA - PLAST EU, s.r.o., Dunajská Streda predložil zmluvu 

o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena na parc.č. 506/20 v kat. úz. Veľké Dvorníky. 

Táto parcela je vo vlastníctve obce. Na tejto časti obce sa chce napojiť NEA-PLAST EU, 

s.r.o. na kanalizáciu a na verejný vodovod. Tak vybudovať dodatočnú infraštruktúru. 

 

Dávam hlasovať, kto je za, aby obec podpísala  Zmluvu o budúcej zmluve o zriadení vecného 

bremena medzi Obcou Veľké Dvorníky a  NEA-PLAST EU, s.r.o., Dunajská Streda, 

Kračanská cesta 5943/40? 

 

 Za : 5                           Proti : 0                           Zdržali sa :  0 

 

Obecné zastupiteľstvo jednohlasne schválilo podpis Zmluvy o budúcej zmluve o zriadení 

vecného bremena medzi Obcou Veľké Dvorníky a  NEA-PLAST EU, s.r.o., Dunajská Streda, 

Kračanská cesta 5943/40. 

 

5. Prejednanie aktuálnych vecí  

  

Pán PhDr. Ürögi – Na predchádzajúcom zasadnutí obecného zastupiteľstva sme rokovali 

o žiadosti Ludovica Maqueta, bytom Veľké Dvorníky. Žiadal o nákup parc.č. 171/97 vo 

výmere 72 m2. Obecné zastupiteľstvo súhlasilo s predajom s tým, že pred určením predajnej 

ceny treba objednať vyhotovenie znaleckého posudku. Znalecký posudok je už hotový.  

Požiadal aj o nákup parc.č. 171/392, ktorý bol tiež zastupiteľstvom schválený na predaj. 

Znalecký posudok na túto parcelu ešte nie je hotový.  PO vyhotovení zastupiteľstvo určí 

predajné ceny. 

Ďalšie informácie : 

- Po vyhotovených stavebných prácach  bolo staviteľom odovzdané  „Komunitné   

  centrum“.    Teraz nasleduje kolaudácia  komunitného centra 
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- Prístavba materskej školy pribieha  podľa harmonogramu 

- Na obecnom cintoríne sa začali práce súvisiace s výstavbou urnovej steny 

- Na verejnom osvetlení sme dali vymeniť 10 kusov lámp verejného osvetlenia za 

úsporné led lampy 

Plánujeme vymeniť ďalších 16 ks lámp verejného osvetlenia za led lampy  na 

Blažovskej ulici a v časti Búšlak, potom postupne aj ďalšie zastaralé lampy verejného 

osvetlenia 

- Pamätáte sa na to, že sme podali žiadosť na opravu ciest a chodníka na Ružovej ulici 

a na Hlavnej až po autobusovú zástavku. Bohužiaľ naša žiadosť už druhý krát bola 

zamietnutá. O jeden bod sme dostali menej, aby podaná žiadosť bola úspešná. 

Dôvodom bol, že okres Dunajská Streda nepatrí do kategórie zaostalých okresov v 

rámci rómskej komunity za čo prideľovali tri body 

- Podaný projekt spolu s Kajárpécom v I. kole bol úspešný 

- 9. júla na futbalovom ihrisku zorganizovali psie preteky 

- 10. júla bola zorganizovaná, okresná súťaž medzi DHZ vozidla IVECO 

- 7. augusta bude usporiadaný Deň obce na futbalovom ihrisku. Oslava sa otvorí o 15.00 

hod. futbalovým zápasom, potom nasledujú kultúrne programy 

Pre obyvateľov obce bude zabezpečené 1x strava a 1x občerstvenie zadarmo 

- O pekný vzhľad obce sa neustále staráme, kosíme trávu, zbierame odpady, polievame 

atď., ako aj o cintorín, futbalové ihrisko okolie jazera, cyklotrasy atď. Zvýšila sa cena 

PHM s tým sa zvýšili aj výdavky za PHM 

- Na Hviezdnej ulici sme začali výstavbu chodníka 

- 29. októbra sa budú konať komunálne voľby a voľby do samosprávneho kraja. Už 

prebiehajú prípravné práce v zmysle zákona. 

- Čo najbližšie, by sme chceli uložiť dlaždičky okolo  budovy obecného úradu aj pred 

zdravotným strediskom  

 

 

6.Diskusia 

 

Pán Makki – Predniesol, že na obecnom cintoríne osvetlenie je veľmi zlé. Na osvetlenie  by 

boli najlepšie solárne lampy. 

Pán PhDr.Ürögi – Poinformujeme sa, a keď bude možné umiestnime ďalšie osvetlenie . 

Pán Makki – Na konci ulice smer Búšlak je umiestnená dopravná značka STOP. Ľudia sa 

sťažovali, že   tabuľa je zarastená s konármi a vodiči nerešpektujú a idú do dediny s veľkou 

rýchlosťou.  

Pán PhDr. Ürögi -  Problém vyriešime. Zamestnanci obce odrežú konáre, aby vodiči videli, 

rešpektovali  tabuľu „STOP“. 

 

 

 

 

 

 

3 

 

 



 

 

 

5. Záver 

 

Po vyčerpaní programu pán PhDr. Ján Ürögi, starosta obce poďakoval za účasť a plenárne 

zasadnutie ukončil. 

 

 D.a.h. 

 

 

................................................                                              ........................................... 

          Ing. Ivan Ürögi                                                              PhDr. Ján Ürögi 

       overovateľ zápisnice                                                            starosta obce 

 

 

................................................. 

     Rozália Bazsóová 

    overovateľ zápisnice 

 

.................................................... 

         Mária Ághová 

         zapisovateľka 
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